
 

 

Årsberetning Blommenholm bridgeklubb 2022 

 

Klubben startet året med å spille på Real Bridge. Fra og med klubbmesterskapet har vi spilt på 

Hosletoppen. 

 

Per Frøbjerg Moe har vært turneringsleder. Takk til Per. 

 

Kantinen har vært et problem. Styret måtte drifte kantinen vårsemesteret og ved Blommenholm Cup 

og julebordet. Vi håper vi nå har fått på plass en god ordning. Kantinen er viktig for det sosiale.  

 

Lagkamp Asker 2022 ble vunnet av Blommenholm 

 

Klubben har to lag i NM lag 2022/23. Det ene laget ble slått ut etter runde 1-2. Det andre laget 

(Gravråk) er videre til 4 runde. 

 

Styret har vært det samme hele tiden. 

 

Pr 31.12.22 hadde klubben 86 medlemmer (88 pr 31.12.21). 

 

Det er færre bord de enkelte spillekvelder enn det har vært. I høst har det vært 9-12 bord. Mest 

tydelig ble det i Blommenholm Cup hvor det bare var 8,5 bord (turneringen ble likevel meget 

vellykket), Det kan nok være noen sammensatte årsaker til nedgangen, Styret tror at en 

hovedforklaring er klubbens alderssammensetning. Det er likevel et visst tilsig av nye medlemmer. 

Klubben må forsøke å ivareta de nye. Julebordet måtte avlyses på grunn av liten oppslutning.  

 

Regnskap 2021 

Regnskapet pr. 31.12.2022 viser et overskudd på kr 32.093,96. Egenkapitalen er på kr 82.036,49, en 

oppgang på kr 32.093,96. For første gang søkte klubben om MVA-refusjon via NBF. Det gav oss kr 

16.425. Kostnadssiden er også redusert. 

 

Budsjett 2023  

Det er budsjettert med mindre underskudd neste år - kr 6.200. Ekstraordinære inntekter er ikke med, 

men blir ikke like høyt som for 2022. For å beholde kantinen, har styret bevilget kr 300 per spillekveld 

til driften. Dette er en ikke ubetydelig utgift. 

 

Vi tilstreber å holde kveldsavgiften uforandret dvs. 100 kroner. Årskontingenten på kr 350 forblir 

 

 

 

Februar 2023 

 

 

 

Styret 


